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Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

helyben

tárgy : írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Mi a kormány valódi szándéka a
CEU magyarországi működésével kapcsolatban?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést

kívánok benyújtani Kásler Miklóshoz az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára Ön előtt ismert, hogy a CEU továbbra is elkötelezett abban, hogy a magyar

fővárosban folytassa "kutatásban és oktatásban vállalt misszióját ." Ezt a szándékot

támogathatja az a hír, miszerint április 13-án magas rangú magyar tisztvisel ők küldöttsége

látogatta meg a CEU amerikai oktatási helyszínét a New York állambeli Bard College-ban, és

megbeszéléseket tartottak a CEU vezet őségével . A megbeszéléseken New York Álla m

Oktatási Hivatalának képviselői is részt vettek, de a küldöttség tagjai voltak tovább á

Palkovics László, Altusz Kristóf és Kumin Ferenc is . A magyar kormány 201 7

szeptemberében New York állammal közösen véglegesített egy megállapodás-tervezetet, amit

azóta sem írt alá a magyar kormány részér ő l senki .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

- Mi az oka, annak, hogy a magyar kormány még mindig nem írta alá, az el őbb említett

és 2017 szeptemberében készült megállapodás-tervezetet? Mikorra tervezik ennek a z

okiratnak a véglegesítését, aláírását?



A magyar kormány képviselői — köztük Palkovics László, akkor még az EMMI

felsőoktatásért felelős államtitkára - áprilisi látogatásuk során mit tapasztaltak? Ne w

York Állam Oktatási Hivatalának képvisel ővel mirő l tárgyaltak?

Amennyiben nem kívánja a magyar kormány, hogy a CEU Magyarországon folytass a

tevékenységét, akkor az április 13-i látogatásnak mi volt a valódi célja ?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2018 . május 4 .

Tisztelettel :

dr . : zabó Szabolcs
zággyűlési képviselő
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